
 
 

Tychy, 23.10.2017 r. 

 
PROTOKÓŁ   NR 11/RN/2017 

z posiedzenia Rady Nadzorczej PSM „ Stella” w Tychach 
z dnia 23.10.2017 r. 

 
▪ Aniela Cieślińska  - Przewodnicząca RN 
▪ Wiesław Radoński  - Zastępca Przewodniczącego RN 
▪ Andrzej Maszerowski - Przew. Komisji Rewizyjnej RN 
▪ Roman Serafin  - Sekretarz RN 
▪ Wiesław Bonarski  - Członek RN 
▪ Jarosław Gałenzyka  - Członek RN 
▪ Maria Kalbrun  - Członek RN 
▪ Janusz Kopera  - Członek RN 
▪ Włodzimierz Pazio  - Członek RN 
▪ Czesław Polok  - Członek RN 
 

Zaproszeni goście : 
▪ Tomasz Sowiński   - Prezes Zarządu PSM „Stella” 
▪ Beata Szumska   - Wiceprezes Zarządu PSM „Stella” 
▪ Jadwiga Niespodziańska  - Główna Księgowa, Członek Zarządu PSM „Stella” 
 
 
Ad.1. Przewodnicząca Rady Nadzorczej Pani Aniela Cieślińska przywitała przybyłych i na 

podstawie listy obecności ( Załącznik nr 1) stwierdziła prawidłowość zwołania posiedzenia  
i zdolność do podejmowania uchwał przez Radę Nadzorczą. 
Następnie przedstawiła porządek obrad posiedzenia Rady Nadzorczej, który został 
przesłany wszystkim członkom RN przy zaproszeniach. 
 
Za przyjęciem porządku obrad głosowało  10 osób /jednogłośnie/. 
 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

2. Omówienie  protokołu  Nr 10/RN/2017r.  z dnia 25.09.2017r. 

3. Analiza Pism Zarządu: 

a/ Informacja Zarządu dotycząca podjętej decyzji w sprawie skierowania na drogę 

sądową zaległości czynszowych lokatorów -  dwa wnioski . W załączeniu informacja o 

zaległościach czynszowych – L.dz. 1173/2017. 

b/ Sprawozdanie z realizacji planu gospodarczo – finansowego za III kwartały 2017r. 

wraz z załącznikami – L.dz. 1187/2017. 

c/ Projekt planu gospodarczo – finansowego na 2018 rok wraz z załącznikami – L.dz. 

1188/2017 

d/ Stanowisko Rady Osiedla „K” w sprawie parkingów - L.dz. 1162/2017 

4. Pismo członka Spółdzielni P. (…) – L.dz. 2148 z dnia 26.09.2017r. w sprawie zalewania 

piwnic. 

5. Wolne wnioski i sprawy wniesione. 

6. Zakończenie posiedzenia i ustalenie terminów następnych posiedzeń: 

- Prezydium Rady Nadzorczej  - 20.11.2017 r. godz. 1800 

- Rada Nadzorcza   - 27.11.2017 r. godz. 1800 

 
 



 
Ad.2.  Omówienie i przyjęcie protokołu Nr 10/RN/2017 . 
 Protokół został przyjęty jednogłośnie bez uwag. 
 
Ad.3.  Pisma Zarządu: 

a/ Informacja Zarządu dotycząca podjętej decyzji w sprawie skierowania na drogę sądową 

zaległości czynszowych lokatorów - dwa wnioski. W załączeniu informacja o 

zaległościach czynszowych – L.dz. 1173/2017. 

Rada Nadzorcza zapoznała się z informacją Zarządu. 

Z uwagi na brak wyjaśnień ze strony  lokatorów, Rada Nadzorcza podtrzymuje podjętą 

decyzję Zarządu o skierowaniu na drogę sądową  

W głosowaniu brało udział 10 członków RN; za głosowało 10 osób, przeciw 0. 

b/ Sprawozdanie z realizacji planu gospodarczo – finansowego za III kwartały 2017 r. 

Rada Nadzorcza zapoznała się ze Sprawozdaniem z realizacji planu gospodarczo –

finansowego za III kwartały 2017 r. oraz z załącznikiem Nr 1 tj. Sprawozdaniem z 

realizacji działalności eksploatacyjnej za III kwartały 2017 roku oraz informacją 

dodatkową do sprawozdania - L.dz. 1187/2017. 

Odpowiedzi na pytania członków RN udzielali członkowie Zarządu. 

Omówiono sprawy: 

- opłaty za wieczyste użytkowanie; 

- koszty co; 

- koszty utrzymania czystości i anten zbiorczych. 

Uchwałą nr 13/RN/2017 Rada Nadzorcza przyjęła Sprawozdanie  

W głosowaniu brało udział 10 członków RN; za przyjęciem uchwały głosowało 10 osób, 

przeciw 0. 

c/ Omówienie projektu planu gospodarczo – finansowego na 2018 rok wraz z załącznikami 

– L.dz. 1188/2017 

szczegółowo omówiono składniki planu: 

- stawka eksploatacyjna; 

- wieczyste użytkowanie; 

- zaliczki na poczet centralnego ogrzewania; 

- stawki energii elektr. ogólnego użytku; 

-plan remontów na 2018 r. 

Uchwałą nr 14/RN/2017 Rada Nadzorcza zatwierdziła plan gospodarczo – finansowy na 

2018 r. 

W głosowaniu brało udział 10 członków RN; za przyjęciem uchwały  głosowało 10 osób, 

przeciw 0. 

d/ Stanowisko Rady Osiedla „K” w sprawie parkingów - L.dz. 1162/2017. 

Rada Nadzorcza powróci do tematu po wyborze nowych Rad Osiedli. 

Ad.4.  Pismo członka Spółdzielni P. (…) – L.dz. 2148 z dnia 26.09.2017r. w sprawie zalewania 

piwnic. 

Informację na temat sposobu rozwiązania problemu przedstawiła Pani Wiceprezes Zarządu  

Na najbliższe posiedzenie Zarząd przygotuje propozycję pisemnej odpowiedzi  

dla P. Zacharskiej i pozostałych lokatorów podpisanych na piśmie. 

Ad.5. Wolne wnioski i sprawy wniesione: 

- Prezes Zarządu poinformował o terminach Zebrań grup członków w celu dokonania 
wyboru członków Rad Osiedli; 

- Omówiono sprawę weryfikacji członkostwa w spółdzielni w związku z nowelizacją ustawy  
o spółdzielniach mieszkaniowych z 20.07.2017 r. 

- Omówiono wyniki rozliczenia kosztów co za sezon rozliczeniowy 2016/2017. 

 



Ad.6.  Na tym posiedzenie RN zakończono. Terminy następnych posiedzeń ustalono na: 

- Prezydium Rady Nadzorczej  - 20.11.2017 r. godz. 1800 

- Rada Nadzorcza   - 27.11.2017 r. godz. 1800 

 
 
 
 
………………………………………………………                                                ……………. …………………………………………………. 

               Sekretarz   RN                                                                      Przewodnicząca RN 


